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1 JAARVERSLAG BESTUUR 
Algemene informatie 
Voorzitter:     Lennie Bankers + vacature open 
Secretaris:    Vacature open 
Penningmeester:  Loes Vialle (toegetreden) 
Algemeen bestuursleden: Anouk Verlijsdonk en Fanny Fransen-Dejong (beide  
     toegetreden), Rick Hubers 
 
De ledenadministratie werd verzorgd door Joep Verstegen en sinds kort ook door Marjon 
van Kampen. Het ledenbestand per 1-1-2024 bedroeg 201 leden en per 31-12-2024 178 
leden. Dit lijkt een groot verschil maar heeft ermee te maken dat ‘niet afgemelde 
vrijwilligers’ uit Sportlink zijn verwijderd. Dit getal geeft dus een betere weergave van ons 
huidige ledenbestand.  
 
Verslag van het bestuur 
Aftredend: Ilse Geurts, Max van der Zanden, Rik van der Zanden 
Toetredend: Loes Vialle, Fanny  en Anouk Verlijsdonk  
 
In het jaar 2024 heeft het bestuur, ondanks diverse wisselingen, een goed jaar kunnen 
draaien. Het goede nieuws is dat bijna alle oude bestuursleden andere functies binnen de 
club overnemen. Sinds dit jaar is het bestuur ook iedere donderdag tussen 19 uur en 20 uur 
voor vragen of opmerkingen beschikbaar in de Peelhorst.  Leden, ouders van leden en 
vrijwilligers lijken ons goed te kunnen vinden voor vragen. Ook zijn we weer gestart met 
een nieuwsbrief en hopen we hierdoor nog meer zichtbaar te zijn voor onze leden en het 
clubgevoel te vergroten. 
 
We zijn een aantal samenwerkingen aangegaan. Een team-samenwerking tussen Dames 1 
van de Sprint en Dames 1 van Handbal Someren. En een samenwerking met Fysio Jansen, 
met onder andere een gratis inloopspreekuur op maandagavond. Als kers op de taart zijn 
we dit seizoen ook in nieuwe tenues met nieuwe sponsoren gestoken. Dit alles is gelukt 
door een goede samenwerking tussen verschillende commissies binnen de club en de inzet 
van onze vrijwilligers. Door de komst van een nieuwe sponsorcommissie hopen we dat deze 
ontwikkelingen door blijven gaan.  
 
Als bestuur hebben we afgelopen jaar de focus gelegd op clubbinding, het zoeken naar 
nieuwe vrijwilligers voor de penningmeester, sponsorcommissie en de voorzitter van de TID 
(wat helaas nog niet is gelukt). We kwamen erachter dat de papieren afhandeling van 
wisseling van bestuursleden een echte uitdaging kan zijn. Door de wisseling van bestuur is 
ook het postadres van de Sprint veranderd naar: Peellandsingel 122, 5754 GE, Deurne. Als 
laatste hebben we, net als voorgaande jaren, ingezet op een veilig sportklimaat met ruimte 
voor plezier. Het NHV ondersteunt hierbij met promotiemateriaal en een adviserende rol 
waar we regelmatig gebruik van maken.  
 
Helaas hebben we ook te maken gehad met verdrietig nieuws. Afgelopen zomer hebben we 
te horen gekregen dat Jo Smeets is overleden. Jo was één van de medeoprichters van de 
Sprint en is daarna nog actief geweest als trainer. Tijdens de ALV wordt hier gepaste 
aandacht aan besteed.  
 
Visie 2025 
We hadden als bestuur graag in 2024 een visie willen beschrijven voor de komende jaren. 
Door onderbezetting en prioriteiten bij andere taken is dit helaas niet gelukt. We hopen in 
2025 een stevige visie te ontwikkelen waar we als vereniging de komende jaren achter 
kunnen staan.  
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Onze belangrijkste doelen zullen in het teken staan van: 

- Behouden van seniorenteams 
- Toestroom van jeugdleden  
- Vrijwilligersbeleid 
- Sportiviteit en clubbinding 

 
Bij de eerste twee punten heeft het bestuur een goede samenwerking met de WT. Bij het 
laatste punt hopen we dat door de komst van een extra bestuurslid, die tevens ouder is van 
een jeugdlid, hier meer aandacht aan te kunnen besteden. Zonder vrijwilligers heeft een 
vereniging namelijk geen bestaansrecht. We geloven erin dat vele handen licht werk maken 
en daarmee is het vrijwilligerswerk binnen de club leuk en groeit de betrokkenheid.  
 
Openstaande vacatures 

● Co-voorzitter 
● Trainers (zowel voor jeugd als senioren) 
● Leden werkgroep scheidsrechters, begeleiders scheidsrechters en officiële 

scheidsrechters 
● PR Commissie en Social Media (in samenwerking met anderen) 
● Toernooicommissie, koningsspelen (beide 1 x per jaar)  
● Kledingactie: 2 x per jaar een halve dag  

 
TID 
Daarnaast staat de vacature voor de voorzitter van de TID al bijna een jaar open. TID staat 
voor Textielinzameling Deurne. In een samenwerkingsverband met andere verenigingen uit 
Deurne maakt de Sprint de kledingcontainers leeg. Hiervoor ontvangen we een vergoeding. 
Om dit in goede banen te leiden heeft de Sprint sinds de start van TID de rol van voorzitter 
op zich genomen. Deze rol betreft ongeveer 4 avonden per jaar en kan met ondersteuning 
van anderen vorm gegeven worden. Wil je meer informatie dan kun je contact opnemen 
met het bestuur.  
 
We willen Carlus Geboers en Gerard Schrama bedanken voor hun jarenlange betrokkenheid 
en inzet, vanaf de start van TID tot op heden. Beide hebben aangegeven te stoppen met 
hun taken bij TID.  
 
Daarnaast zoeken we drie tot vijf personen die zich aan willen melden als back-up voor het 
leegmaken van de kledingcontainers. Deze containers moeten drie keer per week 
leeggemaakt worden. We willen graag in het geval van nood een back-up poule organiseren 
waardoor we als club aan onze verplichtingen kunnen blijven voldoen.  
 
Vrijwilligers 
Daarnaast een grote dankjewel voor de inzet van alle trainers, coaches en vrijwilligers 
binnen onze club. We zijn trots dat we dit met zijn allen kunnen dragen, sportieve seizoenen 
draaien en gezellige activiteiten kunnen organiseren. Veel van onze vrijwilligers rouleren in 
diverse commissies en activiteiten. In het bijzonder willen we een aantal vrijwilligers 
bedanken, zij hebben aangegeven volledig te gaan stoppen met hun taken binnen de club: 

- René Bladder (voorzitter WT) 
- Rikie Geurts (sponsorcommissie en PR-commissie) 
- Freddy van de Kerkhof (lid WT) 
- Ilse Geurts (co-voorzitter) 
- Bianca Nooijen (sponsorcommissie) 
- Gerard Schrama. Gerard heeft jarenlang in diverse commissies en het bestuur 

gezeten van de Sprint en is één van de oprichters van TID waar hij tot januari 2025 
een actieve rol in had.  
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2 JAARVERSLAG TECHNISCHE ZAKEN 
 
2.1 Werkgroep Trainers (WT) 
 
In 2024 bestond de WT uit onderstaande personen: 

● Bianca Bladder voorzitter en coördinator C-jeugd 
● Mark Bennenbroek coördinator Dames Senioren, Dames A en aanspreekpunt 

technisch beleid 
● Joep Verstegen coördinator Heren Senioren  
● Marieke Nooijen, coördinator E en D-jeugd 
● Kristel v. Dommelen coördinator F-jeugd 
● Max v.d. Zanden schakel tussen bestuur/WT 

 
Opvallende zaken uit 2024 
 
WT algemeen 
De insteek is dat de WT minimaal maandelijks met de leden van de WT vergadert en 3 tot 4 
keer per jaar aangevuld met de Technisch Coördinator van dat moment. Lopende zaken 
worden waar mogelijk op clubavonden in wisselende samenstelling besproken. 
Medio mei heeft René Bladder zijn taken als voorzitter overgedragen aan Bianca Bladder. 
Ook Freddy v.d. Kerkhof is gestopt als lid van de WT. 
We zijn dan ook blij dat Kristel v. Dommelen en Max v.d. Zanden aan deze werkgroep zijn 
toegevoegd. 
 
Clinics 
Namens onze vereniging verzorgt Jac Thielemans de clinics. Voor de organisatie en 
contacten met de scholen wordt hij geholpen door Fanny de Jong. Er zijn diverse clinics 
gegeven op de basisscholen. Wanneer we clinics blijven geven lijkt de aanwas van 
jeugdleden ook in de toekomst gegarandeerd. Als bijvangst hopen we op nieuwe vrijwilligers 
vanuit de ouders van deze jeugdleden. Na de zomervakantie 2024 zijn er helaas geen 
aanvragen meer gekomen voor het geven van clinics. Zodra er clinics aangevraagd worden 
zal er vanuit NHV/Leef contact opgenomen worden met ons. 
 
Beleid Visie WT 
Door de WT is jaren geleden een meerjarenvisie, 2017-2020, geschreven. Inhoudelijk dient 
deze meerjarenvisie nog steeds als leidraad. Door Guido v. Erp als technisch coördinator 
weer te betrekken bij onze club gaan we via een meting het niveau van de spelers en 
speelsters op dat moment weer in beeld brengen. Aan de hand van deze meting kunnen we 
bepalen of en waar verbeteringen moeten plaatsvinden. De jaarlijkse gesprekken met de 
teams, trainers en coaches hebben ook plaatsgevonden. Deze vinden in januari plaats. 
Enerzijds om het lopende jaar te bespreken en anderzijds om vooruit te kijken naar het 
komende seizoen. 
Zowel de beleidsvisie van de WT als het technisch beleid is de verantwoordelijkheid van de 
gehele WT. Aanspreekpunt hiervoor binnen de WT is Mark Bennebroek.  
 
Beleidsvisie 
In 2024 is gestart om het beleid opnieuw tegen het licht te houden en een nieuwe impuls te 
geven aan de uitvoering van het beleid. Eerste gesprekken hierover hebben in 2024 
plaatsgevonden samen met Guido van Erp. 
 
 
 
 

Februari 2025   pagina  5   van  19  
 



 
         
                       Jaarverslag 2024 
Ontwikkeling en opleiden van onze jeugdtrainers en coaches 
Beleid is dat de jeugdtrainers en coaches worden ondersteund door een technisch 
coördinator. Deze coördinator leert de trainers en coaches hoe ze succesvol de jeugd kunnen 
begeleiden en leren handballen. Daarvoor begeleidt en coacht de coördinator de trainers op 
trainersavonden en zet ze in hun kracht. Verder helpt de coördinator om trainingen voor te 
bereiden. Het is nadrukkelijk niet de bedoeling dat de technisch coördinator de training van 
een trainer overneemt. 
In 2024 heeft Antoon Bennenbroek de rol van technisch coördinator van de jeugd op zich 
genomen.  
Vanwege diverse omstandigheden is Antoon gestopt als technisch coördinator en zal Guido 
van Erp dit gaan overnemen (1x per maand). 
 
Ook in 2024 zijn de trainers weer toegewezen aan een vast team. De ervaringen zijn goed. 
Het vergroot de verantwoording en betrokkenheid. Het streven is dat elk team naast een 
trainer ook een assistent trainer heeft. Dit als ondersteuning van de trainer maar ook als 
kweekvijver voor nieuwe trainers. Voor een aantal teams is dit gerealiseerd, voor een aantal 
niet.  
In 2024 is weer gebleken dat het moeilijk is om voor ieder team coaches en trainers te 
vinden. Dit ondanks het feit dat we minder teams hebben.  
 
Zaalhuur 
De WT gaat voor  een efficiënt zaalgebruik mede door de steeds stijgende kosten. Voor de 
jeugd tot en met de C is in schoolvakanties geen trainen. Waar nodig kan na beoordeling en 
goedkeuring door de WT worden bij gehuurd. Voor de start van het seizoen gebeurt dit ook 
door de seniorenteams. 
 
Mini toernooien F jeugd 
Samen met verenigingen in de regio worden toernooien voor de F jeugd verzorgd. Iedere 
deelnemende vereniging komt 2 x per jaar aan de beurt om dit te organiseren. Ook in 2024 
verliep dit weer naar grote tevredenheid van alle deelnemende verenigingen. Wel lopen we 
er regionaal tegenaan dat we op onze maximale teams zitten en dat de planning voor de 
F-toernooitjes bijna te vol zit. Hierdoor moeten spelers soms te lang wachten tussen de 
wedstrijden. Komend jaar wordt overwogen om de zaal langer te huren (is nu 2,5 tot  uur) 
of eventueel hal 2 bij te huren. 
 
Speerpunten 2025 

● Uitwerken technisch beleidskader samen met de technisch coördinator en als 
onderdeel daarvan het begeleiden en opleiden van het huidig en nieuw technisch 
kader. 

● Samen Leef en het NHV zorgen voor meer jeugdleden, onder andere door extra in te 
zetten op clinics.  

● Onkosten vergoeding jeugdtrainers evalueren en bijstellen.  
● Voor elk team naast een trainer een assistent. 
● Aansluiting A-jeugd op senioren. 

 
Tot slot willen we iedereen bedanken die ons als WT heeft ondersteund in woord en daad. 
We rekenen ook in 2025 weer op jullie. 
 
De WT 
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2.2 Werkgroep Scheidsrechters (WS) 
 
De werkgroep scheidsrechters in 2024: 

● Koen Maessen 
● Willem van Hoek 
● Marjon van Kampen 

 
Leveringsplicht bondsscheidsrechters 
We hebben 3 teams in de wedstrijdsport competitie (DSSS, DS1 en HS1). Daarvoor hebben 
we Koen Maessen en Jacco vd Munckhof als leverings-plichtige bondsscheidsrechters, vanuit 
Someren is er ook iemand ingezet. Begin van het jaar hadden we met DS1 en HS1 twee 
teams in de wedstrijd-Sport. 
 
Externe scheidsrechters 
De thuiswedstrijden worden voornamelijk gefloten door onze clubleden. Indien nodig 
worden externe scheidsrechters ingedeeld (dit jaar Danny Maas en Peter Swinkels) voor 
wedstrijden van DS2 (begin dit jaar) en/of DA. Ook voor oefenwedstrijden kunnen we een 
beroep doen op deze 2 mannen. 
 
Eigen scheidsrechters 
De thuiswedstrijden worden door zowel jeugdleden als senioren gefloten. De A- en B 
jeugdleden (begin dit jaar) worden in 2-tallen ingedeeld en fluiten E en/of D wedstrijden, er 
is dan ook iemand aanwezig om aanwijzingen/tips te geven.  
Informatie over het fluiten is beschikbaar via onder andere een powerpointpresentatie die 
via de groepsapp voor iedereen beschikbaar is. Door vooral praktijkervaring op te doen 
moet het fluiten steeds laagdrempeliger worden, dit kan natuurlijk ook in de wekelijkse 
trainingen toegepast worden. 
De senioren worden voornamelijk ingedeeld als één scheidsrechter per wedstrijd maar bij 
beginnende scheidsrechters en/of hogere teams ook in 2-tallen. Daarnaast kunnen zij zelf 
uiteraard ook afspreken om samen te fluiten. 
 
Scheidsrechters voor toernooien 
In de kerstvakantie vonden tegelijk 2 toernooien plaats, het Peelland Kersttoernooi voor de 
groepen 8 en het Sprinttoernooi voor de jongere jeugd. 
Dankzij de vele jeugdscheidsrechters en overige vrijwilligers zijn deze toernooien te 
organiseren, waarvoor hartelijk dank. 
 
 
Kerntaken 
Door de minimale bezetting van de WS houden we ons niet bezig met lange termijn visies 
maar houden we heel praktisch de zaak draaiende. Dus leveringsplicht scheidsrechters, 
indeling scheidsrechters en invoeren in sportlink en begeleiding van jeugdscheidsrechters 
(gelukkig krijgen we hier hulp van de coaches/ouders van de D- en E teams). 
Samengevat krijgt de WS het op deze manier rond, maar dan wel met hulp van anderen 
zoals eerder te lezen was. Hopelijk kunnen we zo ook in 2025 weer alles invullen. 
 
Tot zover, met vriendelijke groeten,  
 
Marjon van Kampen WS (december 2024) 
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2.3 Wedstrijdsecretariaat 
 
Het wedstrijdsecretariaat was in handen van Carlus Geboers (zaal-, veld- en 
bekercompetitie). De standen in de diverse competities zijn: 
E-Jeugd        E-Jeugd     
 Zaal 2023/2024 GS   PT    Voorjaar 2024 GS   PT 
1 Acritas E1 19 30   1 Acritas E2# 4 6 
2 E.H.V. E1# 19 29   2 Saturnus E2# 4 6 
3 Bergeijk E2 19 28   3 Bedo E3 4 4 
4 VHC '13 E2 19 27   4 De Sprint E1 4 4 
5 Bedo E1 19 22   5 Bergeijk E3 4 0 
6 Jupiter '75 E3 19 20       
7 PSV Handbal E2 19 15       
8 Saturnus E2# 19 14       
9 Apollo E2 19 9       
10 Aristos E2 19 4       
11 De Sprint E1 10 2       

   
D-Jeugd 2        D-Jeugd 2     
 Zaal 2023/2024 GS   PT    Voorjaar 2024 GS   PT 
1 Bergeijk D3 19 30   1 Bedo D1# 4 8 
2 Groesbeeks Glorie D2 19 28   2 Bergeijk D3 4 6 
3 Bedo D1 19 26   3 PSV Handbal D2 4 4 
4 Helios '72 D2# 19 26   4 De Sprint D2 4 2 
5 Handbal Someren D3 19 20   5 Wittenhorst D1# 4 0 
6 PSV Handbal D2# 19 19       
7 Swift (H) D3 19 16    Najaar 2024 GS   PT 
8 

M.H.V. '81 D2 19 14   
1 E.H.V./Achilles'95 

D2 
3 6 

9 Bedo D2 19 9   2 Saturnus D2# 3 2 
10 De Sprint D2 19 8   3 VHC '13 D3 3 2 
11 The Flyers D1# 10 4   4 De Sprint D2# 3 2 

 
D-Jeugd 1        D-Jeugd 1     
 Zaal 2023/2024 GS   PT    Voorjaar 2024 GS   PT 
1 Swift (H) D1 17 31   1 Saturnus D1# 5 8 
2 Aristos D1 17 28   2 VHC '13 D1 4 6 
3 Handbal Someren D1# 17 28   3 E.H.V. D1 5 6 
4 Dynamico D1 17 25   4 Acritas D1 4 4 
5 PSV Handbal D1 17 12   5 De Sprint D1# 5 2 
6 Helios '72 D1# 17 10   6 Jupiter '75 D1 5 2 
7 Bergeijk D1 17 10       
8 E.H.V. D1 9 9    Najaar 2024 GS   PT 
9 M.H.V. '81 D1# 17 7   1 De Sprint D1 3 6 
10 De Sprint D1# 17 2   2 Bedo D1# 3 4 
      3 Apollo (S) D2 3 2 
      4 Acritas D1 3 0 
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Dames C-Jeugd        Dames C-Jeugd     
 Zaal 2023/2024 GS   PT    Voorjaar 2024 GS   PT 
1 Swift (H) DC2 17 31   1 PSV Handbal DC1 4 6 
2 Blauw Wit DC1 17 28   2 De Sprint DC1 4 6 
3 Groesbeeks Glorie DC2 17 26   3 Acritas DC1# 4 6 
4 Roef DC1 17 24   4 Bergeijk DC1 4 2 
5 Bergeijk DC2 16 16   5 Habo '95 DC1 4 0 
6 Tremeg DC1 17 10       
7 Avanti DC3 17 9    Najaar 2024 GS   PT 
8 De Sprint DC1 8 8   1 De Sprint DC1 3 4 
9 Bedo DC1 17 7   2 Bergeijk DC1# 3 4 
10 Habo '95 DC1 17 1   3 PSV DC1 3 4 
      4 Bedo DC1 3 0 

  
Dames B-Jeugd        Dames B-Jeugd     
 Zaal 2023/2024 GS   PT    Voorjaar 2024 GS   PT 
1 De Sprint DB1 16 28   1 De Sprint DB1 5 10 
2 PSV Handbal DB2 16 26   2 PSV Handbal DB1 5 6 
3 Roef DB1# 16 23   3 E.H.V. DB1 5 6 
4 S.C. Elshout DB2 16 21   4 Bedo DB1 5 4 
5 GHV DB1# 16 16   5 Bergeijk DB1 5 4 
6 White Demons DB1 16 14   6 VHC'13 DB1# 5 0 
7 Taxandria DB1# 16 9       
8 Apollo DB1# 16 7       
9 Dynamico DB2# 16 0       

  
Dames A 1     
 Zaal 2023/2024 GS   PT 
1 Bedo DA1 16 28 
2 White Demons DA1 16 23 
3 Bouwcenter Centen HVW DA1 16 21 
4 handbalshop.nl/Witte Ster DA1 16 20 
5 De Sprint DA1 16 16 
6 Avanti DA1 16 14 
7 Mixed-Up/HVM DA1# 16 11 
8 R.H.V. DA1 16 7 
9 H.V.M. DA1 16 4 
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Heren Senioren 1        Dames Senioren 2       
 Zaal 2023/2024 G

S 
  
PT 

 
 

 Zaal 2023/2024 G
S 

  
PT 

 

1 HC Groot Venlo HS3 18 33   1 Jupiter '75 DS2 21 42  
2 PSV Handbal HS2 18 28   2 Bedo DS1 21 28  
3 Bergeijk HS1 18 27   3 De Sprint DS2 21 28  
4 

Beekse Fusie Club HS3 18 17   
4 Handbal Someren 

DS2 21 25  
5 De Sprint HS1 18 16   5 Bergeijk DS3 21 21  
6 BSAC HS1 18 15   6 Habo '95 DS3 21 18  
7 Wittenhorst HS1 18 14   7 Lido DS2 21 4  
8 HV Gemini Voerendaal 

HS2 18 11   
8 

Lido DS1 21 2  
9 Manual HS1 18 11        
1
0 ESC'90 HS1 18 8   

     

   
Dames Senioren 1        Dames Senioren 1 Beker   
 Zaal 2023/2024 G

S 
  
PT 

 
 

     

1 HC Groot Venlo DS3 20 33   De Sprint kampioen tegen Swift 
Helmond 

 
2  Apollo DS1 20 32    
3 Dynamico DS1 20 28    
4 De Sprint DS1 20 28        
5 M.H.V. '81 DS2 20 20       
6 Swift (H) DS1 20 19       
7 Tremeg DS1 20 19       
8 Rapiditas DS2 20 18       
9 Helios '72 DS1 20 12       
10 PSV Handbal DS3 20 6       
11 Bouwcenter Centen 

HVW DS1 20 5   
    

 
 
Zaalcompetitie 2024/2025 
Bij het schrijven van dit jaarverslag is de zaalcompetitie 2024/2025 nog niet afgelopen. Bij 
de dames senioren is een samenwerkingsverband op team niveau aangegaan met Handbal 
Someren. Voor de E jeugd wordt geen stand bijgehouden. De F-jeugd speelde regelmatig in 
toernooivorm tegen leeftijdsgenoten. 
 
Bekercompetitie 
In de bekercompetitie is DS1 helaas uitgeschakeld. Combi DS1/Someren, HS1 en DA1 
spelen nog wel (kwartfinales). 
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3 JAARVERSLAG FINANCIËLE ZAKEN 
 
3.1 Balans en exploitatierekening 
 
Het betreft aparte bijlagen die tijdens de ledenvergadering uitgedeeld worden: Balans en 
exploitatierekening. 
 
3.2 Sponsorcommissie (SC) 
 
Sponsorcommissie is 2024 gestart met Bianca Nooijen en Rikie Geurts.Aangezien we beide 
gestopt zijn dit seizoen hebben we niet veel actie meer ondernomen en alleen de lopende 
zaken afgewerkt en sponsoren benaderd of ze het contract voort willen zetten wat afloopt. 

- Wel zijn we een samenwerking aangegaan met Fysiopraktijk Jansen dit jaar.  
- We zijn natuurlijk altijd op zoek naar sponsoren , hoe klein ze ook zijn.  Je kunt al 

voor € 25,- je naam op de website laten plaatsen.  
 
Bianca en Rikie 
 
Eind 2024 zijn Anouk Verlijsdonk, Marjon van Kampen en Anouschka Couwenberg 
opgestaan als nieuwe sponsorcommissie. Zij zullen op zoek gaan naar nieuwe sponsors, de 
relaties met huidige sponsoren onderhouden en een sponsordag organiseren.  
 
3.3 Kledingacties 
 
We gaan nu aan de slag met 3 ouders uit het C team. Patrick Sleegers, Anouk Kiviets en 
Sandra Janssen. 
 
In april 2024 is er 6680 kilo opgehaald en in oktober  2024 is er 6600 kilo opgehaald. Wij 
waren hier blij mee.  
 
Waar we niet blij mee waren is dat we in oktober te weinig mensen hadden die mee wilden 
helpen ophalen en rijden. Hierdoor waren we te laat klaar met ophalen. 's Middags tegen 
16.00 uur. Dit willen we niet meer in de toekomst dus gaan we  dit met de nieuwe groep 
nog bespreken.  
 
In 2025 zijn de kleding-ophaalacties op zaterdag 5 april en zaterdag 4 oktober.  
 
3.4 TID 
 
Vanuit De Sprint hebben Carlus Geboers, Wim van Haandel en Hans van Horne 
plaatsgenomen in de beheersgroep van Textiel Inzameling Deurne. Gerard Schrama heeft 
op uitvoerend vlak, samen met Hans van de Mortel, een flinke inbreng gehad. 
 
De financiële opbrengst voor H.V. De Sprint is zichtbaar in de financiële cijfers van onze 
penningmeester. 
 
In juni 2023 is er een nieuwe vergunning aangevraagd voor 2024/2025 met een optie voor 
2026/2027. Helaas is er nog geen bevestiging of afwijzing ontvangen, ondanks herhaaldelijk 
verzoek. In 2024 heeft TID en dus ook H.V. De Sprint zonder vergunning de kleding 
ingezameld, maar wel met schriftelijk akkoord van de gemeente. 
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Na veelvuldig verzoek om duidelijkheid omtrent de vergunning is deze nog steeds niet 
ontvangen. Dat betekent dat we momenteel doorgaan met inzameling, ondanks dat er geen 
vergunning is verleend. 
 
TID heeft aan de gemeente kenbaar gemaakt door te gaan met inzameling voor 2025, 2026 
en 2027, in afwachting van duidelijkheid. 
 
Een ongewenste situatie, maar we krijgen geen duidelijkheid van de gemeente. 
 
4. JAARVERSLAG ALGEMENE ZAKEN 
 
4.1 PR-commissie 
 
Aangezien ik gestopt ben met de PR commissie m.i.v. het nieuwe seizoen , zijn alleen de 
hoognodige zaken opgepakt. Hiervoor heeft Fanny de Jong het belangrijkste stuk, de 
ledenwerving op zich genomen en zijn een aantal taken al verdeeld . 
 
LEV groep 
De  samenwerking  met de LEV groep loopt ook nog steeds en zij ondersteunen en 
organiseren mee de schooltoernooien en diverse clinics. Ook wordt het goalcha door de LEV 
groep geïntroduceerd op de middelbare scholen, hiervoor zijn de scholen al voorzien van 
goalchaballen  om op een eenvoudige manier het handbalspelletje te spelen tijdens de 
pauzes.  Mijs van Horne is hiervoor het aanspreekpunt.  
 
Gooi de bal door in samenwerking met NHV  
Voor het 4de jaar zijn we gestart in samenwerking met de NHV om clinics te verzorgen op 
de diverse basisscholen  en BSO, Gooi jij de bal door is een clinic die 3 weken op rij wordt 
gegeven voor groep 3 t/m 8. Deze clinics leveren ons meer bekendheid op en ook weer 
nieuwe leden. Dit is tenslotte de opzet van de clinics. Helaas door persoonlijke 
omstandigheden van onze clinicgever zijn er afgelopen eerste half jaar weinig clinics 
geweest. 
 
Tevens wil ik iedereen bedanken die op wat voor manier ook een steentje heeft bijgedragen 
bij het opzetten van de PR-commissie ongeveer 10 jaar geleden waar veel activiteiten 
georganiseerd zijn m.b.t. ledenwerving en Public Relation. De club heeft hierdoor meer 
bekendheid gekregen, ook door de samenwerking met Leef Deurne en de LEV groep. 
Rabo clubsupport 
Deze taak is overgedragen aan Cindy Versantvoort. Afgelopen jaar hebben we €901,03 
opgehaald. 
 
Facebook / Instagram 
Deze worden beheerd door Anke Bladder.  
 
Rikie 
 
4.2 Materiaalbeheer 
 
Vorig jaar heb ik (Rik van der Zanden) de taak van het materiaalbeheer overgenomen van 
Bart van den Eijnden. Bart heeft me goed op weg geholpen, waardoor de overdracht soepel 
is verlopen.  
 
In samenwerking met Sportpunt werken we met een handig systeem. Ook de korte lijntjes 
met Dennis (teamgenoot en medewerker Sportpunt) is een pluspunt. 
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Tot op heden zijn er geregeld aanvragen binnengekomen voor diverse nieuwe materialen en 
tenues. De team-contactpersonen weten me inmiddels goed te vinden.  
 
Mochten er vragen zijn of voorstellen voor nieuwe items. Jullie weten me te vinden in de 
sporthal of via de app.  
 
4.3 Activiteiten commissie 
 
Leden activiteitencommissie begin 2024:  Eind 2024: 

- Lucie van Deursen    - Lucie van Deursen  
- Sanne Kuijpers    - Sanne Kuijpers  
- Naomi Kessels    - Dennis van Diepen 
- Mijs van Horne    - Jeanine Donkers 
- Anke Bladder     - Anke Bladder 

 
Jeugdactiviteit 
Dit jaar hebben we met onze jeugdleden een leuke en sportieve activiteit georganiseerd: 
een schaatsdag in Eindhoven. Maar liefst 50 jeugdleden waren van de partij. Het was een 
dag vol plezier, waarbij de kinderen samen genoten van het schaatsen en elkaar beter 
leerden kennen buiten de handbalvelden. 
 
Seizoensafsluiting 
De seizoensafsluiting van dit jaar was een groot succes! We begonnen met heerlijke pizza's 
van Spijs van Gijs, waarna de avond werd vervolgd met een gezellige biercantus. Hierbij 
waren bijna alle senioren en Dames A aanwezig. De sfeer was fantastisch, de afsluiting 
heeft de clubbinding zeker versterkt. 
 
De Grote Clubactie 
Ook dit jaar hebben we ervoor gekozen om de Grote Clubactie volledig digitaal te 
organiseren. Alle jeugdleden zetten zich in om online zoveel mogelijk loten te verkopen. 
Voor de senioren was er een automatische incasso voor vijf loten. Dit jaar hebben we een 
opbrengst van €1.240,80 weten te behalen. Een bijzonder hoogtepunt was een jeugdlid dat 
maar liefst 43 loten heeft verkocht! 
 
Nieuw initiatief: Pupillen van de Week 
Een nieuw en succesvol initiatief dit seizoen was de "Pupillen van de Week." De jongste 
jeugdleden kregen de kans om een week in de schijnwerpers te staan. Ze werden uitgelicht 
op onze sociale media, mochten meelopen bij een thuiswedstrijd van een seniorenteam, en 
kregen een traktatie van de kantine. Dit initiatief is zeer positief ontvangen en versterkt de 
betrokkenheid van onze jongste leden. 
 
PLUS Beetjes-actie 
De PLUS in Deurne organiseerde dit jaar de "Beetjes-actie," waarbij klanten bij elke 
besteding een zegel konden sparen en deze aan onze club konden toewijzen. Dankzij de 
inzet van onze leden en de gulle bijdragen van de gemeenschap hebben we met deze actie 
€232,22 opgehaald. 
 
Pietentraining voor de E- en F-jeugd 
De jaarlijkse Pietentraining voor onze jongste jeugd was ook dit jaar een succes. Twee 
pieten bezochten de training en brachten niet alleen snoepgoed mee, maar speelden ook 
een uur enthousiast mee met de kinderen. Het was een feestelijke en sportieve activiteit die 
de jeugd erg leuk vond. 
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Speerpunten voor 2025 
 

1. Voortzetten van de clubbinding 
 
We willen de sterke clubbinding blijven stimuleren door activiteiten te organiseren die 
aansluiten bij de interesses van onze leden. Het doel is om zowel jong als oud te blijven 
betrekken bij de club en een hechte gemeenschap te behouden. 
 

2. Stabiliteit binnen de Activiteitencommissie 
 
Om de activiteitenorganisatie verder te professionaliseren, richten we ons op: 

- Het ontwikkelen en gebruiken van duidelijke voorbereidingsdocumenten, zodat het 
organiseren eenvoudiger wordt. 

- Het maken van goede notulen, zodat afspraken en ideeën niet verloren gaan. 
- Frequenter vergaderen om de voortgang te bewaken en tijdig bij te sturen. 

 
Met deze speerpunten willen we de organisatie en de betrokkenheid binnen de club verder 
versterken en ervoor zorgen dat onze activiteiten blijven bijdragen aan een gezellige en 
succesvolle clubcultuur. 
     
4.4 Kampcommissie 
 
Nieuwe kampcommissie bestaande uit: 

● Koen Maessen 
● Rik van der Zanden 
● Max van der Zanden 
● Simone Jansen 
● Naomi Kessels 
● Mijs van Horne 

 
In 2024 is het jeugdkamp opnieuw georganiseerd, dit keer met een iets vereenvoudigde 
organisatie dankzij de opgedane ervaring van vorig jaar. Het thema van 2024 was 'Kermis', 
In totaal namen 60 jeugdleden deel: de jongste jeugd verbleef één nacht, terwijl de oudste 
jeugd twee nachten op het kamp was. De locatie in Someren-Heide was opnieuw een 
geweldige keuze, en we ontvingen veel positieve reacties van de deelnemers. Dankzij de 
grotere ervaring binnen de commissie verliep de organisatie dit jaar soepeler, wat 
resulteerde in minder tijdsinvestering en een efficiënter proces. 
 
We kijken terug op een geslaagd kamp en willen alle vrijwilligers bedanken die ons hebben 
ondersteund. Voor 2025 is er al een nieuwe locatie gekozen, en het belooft weer een 
fantastisch kamp te worden, waarbij zowel de jongste als de oudste jeugd twee nachten 
zullen blijven. Het kamp van 2025 zal in het teken staan van sprookjes. 
 
Speerpunten 2025 

● Een nieuwe geschikte locatie in de buurt zoeken voor volgend jeugdkamp. 
● Opnieuw veel jeugdleden betrekken bij het jeugdkamp. 
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5. NOTULEN LEDENVERGADERING 8 FEBRUARI 2024 
 
Datum:  Donderdag 08 februari 2024 
Locatie:  Kantine van de Peelhorst  
Tijd:   19:30 inloop  
  20:00 opening vergadering  
 
Aanwezig: 38 leden. 
Afgemeld: 18 leden. 
 
1. Opening  
 
We zijn met 6 personen gestart en we zitten nu met 5 tegenover jullie. Helaas heeft Geert 
Staal aangegeven af te zullen treden als bestuurslid vanwege persoonlijke omstandigheden, 
we bedanken Geert voor zijn inzet. Daarnaast hebben we Max een periode moeten missen 
vanwege zijn studie in Amerika en zijn we blij dat hij ons weer komt versterken.  
 

● Een van onze belangrijkste speerpunten was om het clubgevoel nieuw leven in te 
blazen. Dit hebben we samen met de commissies gedaan, waarbij er onder andere 
weer een jeugdkamp is georganiseerd, een jubileumfeest voor het 45-jarig bestaan, 
seizoensopeningen etc. Iets wat ook de leden als waardevol ervaren. 

● Samen met materialenbeheer is er nu een overzichtelijke lijst opgesteld welke 
materialen er door de club bekostigd worden als trainer/coach/speler etc. 

● Als bestuur zijn we met diverse organisaties, zoals het NHV, Leef en Lev, in gesprek 
gegaan om te bespreken hoe we ons ledenaantal op peil kunnen houden en om meer 
vrijwilligers te werven. Dit waren positieve gesprekken.  

● We hebben als bestuur ook geïnvesteerd in een veilig sportklimaat, onder andere 
met een subsidie van de gemeente Deurne. Hierdoor hebben we nieuwe 
gedragsregels op kunnen stellen en twee nieuwe vertrouwenspersonen aan kunnen 
wijzen. Angelique en Koen bedankt voor jullie inzet hiervoor. We bedanken Fanny van 
Kessel voor haar jarenlange inzet als vertrouwenspersoon.  

 
Visie 2024 

● Vrijwilligerscommissie, één persoon die de talenten van alle 
leden/ouders/vrijwilligers kan bundelen en op de juiste plek in kan zetten. 

● Clubgevoel hoog houden, blijven doen wat we afgelopen jaar hebben opgepakt. 
● Visie schrijven in samenwerking met de verenigingsondersteuners van LEEF Deurne 

(Gemeente) 
 
We willen alle vrijwilligers die zich op welke manier dan ook hebben ingezet voor onze 
mooie vereniging ook via deze weg wederom hartelijk danken, zonder jullie geen vereniging 
zoals deze! We hopen jullie komend jaar weer binnen de club te zien. 
 
2. Notulen ALV 2023 
Piet Zeegers: Saldo voor Niobe (Asten): wat wordt hiermee gedaan? Komt hier in de 
toekomst wel nog vorm in? 
 
Wordt bij het financieel jaarverslag besproken.  
 
3. Jaarverslag 2023 
 
WT:  
René Bladder stopt, vacature open voor voorzitter, secretaris en F-jeugdcoördinator. 
Zaalhuur in vakanties, overleggen met teams om bijvoorbeeld wel te trainen in vakanties. 
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Nieuwe clinics organiseren / F-jeugd toernooi. 
 
Scheidsrechterscommissie: 
Gerard van Bussel gevraagd door Wittenhorst om daar scheidsrechter te worden, of ze hem 
misschien inhuren. Is wel nog de vraag want hij heeft er niks meer van gehoord en het is de 
vraag of Wittenhorst volgend jaar nog seniorenteams heeft. 
 
Wedstrijdsecretariaat:  
Leef in contact met de gemeente wat ze kunnen met de zaalhuur. 
Mail flexibiliteit gemeente i.v.m. zaalhuur en beschikbaarheid Kubus. 
 
Sponsorcommissie: 
Nieuwe tenues eind februari / begin maart. 
Behoud sponsoren, weinig andere activiteiten. 
 
Kledingactie: 
In Vlierden en Liessel wel flyers in het weekblad van Deurne. In de rest van de dorpen en 
Deurne zelf wel door de leden flyeren. 
 
TID: 
Gerard Schrama stopt bij TID helemaal. Ook het depot en de betalingen met DAR 
(kledinginzamelingsbedrijf). Bonnen Hans van de Mortel (kledingophaler) deed Gerard ook.  
Mondelinge toezegging voor vergunning kleding ophalen vanuit de gemeente. Schriftelijke 
toezegging blijft uit, maar we willen gewoon doorgaan met kleding ophalen. 
 
PR-commissie: 
Houdt op te bestaan. 
 
Rikie zit al jaren alleen in de commissie en er is geen aanwas. Fanny gaat een gedeelte 
overnemen van de clinics samen met Leef.  
Gesprekken met LEV groep om clinics op te gaan zetten (Streethandbal) op middelbare 
scholen.  
Scholentoernooien groeien weer sinds 2 jaar.  
Rabo clubsupport: Cindy van Sandvoort gaat dit op zich nemen  
Mail overnemen door: Marjon van Kampen  

● Idee om 1 persoon de Facebook en Instagram te laten beheren voor senioren en 
jeugd. 

● 1 vast contactpersoon richting Martijn t.b.v. de website. 
 
Materiaalbeheer: 
Nieuwe tenues eind februari / begin maart.  
Oude tenues tegen vrijwillige vergoeding op te halen tijdens clubdag of andere dag. 
Vacature staat open voor materiaalbeheer. 
 
Activiteitencommissie: 
Naomi en Mijs gaan stoppen. Geen vacature open vanwege de schaarste aan vrijwilligers bij 
andere commissies en met 3 personen zitten ze nog goed. 
 
4. Financieel verslag 2023 

- Carlus geeft aan: 
Promotie Asten laten staan in de passiva. Carlus heeft nog niet zo lang geleden een 
vergadering bijgewoond hierover. Aangezien dit specifiek is gereserveerd voor promotie 
nieuwe leden in Asten. 
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- Mijs geeft aan: 
Samen kijken naar jeugdactiviteit, seniorenactiviteit, jubileumavond betreft de bedragen. 
Loopt door elkaar heen en kan zorgvuldiger ingevuld worden.  
 

- Rikie geeft aan: 
NHV gaat geld vragen voor de clinics. 
 
5. Verslag kascommissie 
Wendy namens kascommissie: akkoord 
Wendy van Berlo, Marjon van Kampen, Willem van Hoek 
De leden stemmen in met advies van de kascommissie en verlenen het bestuur decharge. 
 
6. Benoeming nieuwe kascommissie 
Marjon van Kampen gaat het tweede jaar in, Willem van Hoek gaat het derde jaar in. 
Jessica Coenen wordt lid van de kascontrolecommissie vervanging van Wendy van Berlo. 
 
 
7. Begroting 2024 en vaststelling contributie 
We willen deze ledenvergadering aankondigen dat de contributie wordt verhoogd. Hier is 
voor gekozen, zodat we activiteiten voor onze leden kunnen blijven organiseren maar ook 
omdat de algemene kosten stijgen (zoals trainers en materiaalkosten). Afgelopen jaren 
hebben we de contributie altijd op hetzelfde niveau kunnen houden, maar dit jaar kiezen we 
ervoor deze met 10% te verhogen. We blijven benadrukken dat wij als vereniging, maar 
zeker ook de vertrouwenspersonen, graag meedenken met degene die dit financieel moeilijk 
kunnen bekostigen. Vanuit de gemeente (Deurne en Asten) zijn er veel mogelijkheden om 
hierin ondersteund te worden. 
 
Daarnaast gaan we een nieuwe contributie toevoegen. We hebben namelijk een aantal leden 
die alleen komen trainen en geen wedstrijden spelen, zij zijn dan ook geen lid van de bond. 
Deze leden krijgen een korting van 25% op de contributie. Leden kunnen voorafgaand aan 
de start van het seizoen aangeven of zij spelend of alleen trainend lid zijn. Na de 
ledenvergadering wordt het contributiebeleid op de website gedeeld.  
 
In juni geef je voor het volgende seizoen door of je spelend of trainend lid wilt zijn.  
 

- Bianca Bladder: 
Aangezien we genoeg geld op de bank hebben denkt ze dat de leden niet stimuleert om 
contributieverhoging in te voeren.  
 

- Carlus: 
We leveren al 2 jaar in op de bankrekening, dus als we zo verder gaan daalt de rekening 
nog veel meer. Hij is dus voorstander van de contributieverhoging. 
 

- Gerard Schrama: 
Lage contributie vergeleken andere verenigingen niet te vergelijken i.v.m. grote inkomsten 
kleding. 
 

- Carlus: 
Met de 10% verhoging heb je ongeveer 2000 euro meer opbrengsten en draai je nog steeds 
in de min. Het moet niet zo zijn dat je contributieverhoging stelt om de rode cijfers op te 
plussen. 
 
31 stemmen op JA 
2 stemmen op NEE 

Februari 2025   pagina  17   van  19  
 



 
         
                       Jaarverslag 2024 
 
Contributieverhoging 10% is akkoord. 
25% korting op alleen trainende leden. 
Geen contributieverhoging op rustende leden. 
 
8. Benoeming bestuur 
We zijn op zoek naar versterking, onder andere door het aftreden van Geert Staal als 
bestuurslid. Kandidaten voor een bestuursfunctie kunnen zich tot een half uur voor de 
vergadering schriftelijk melden.  
 
PAUZE 
 
9. Mededelingen bestuur/commissies 
 
Als bestuur hebben wij eigenlijk maar één mededeling, maar wel met een hoge noodzaak. 
Zoals we al eerder vertelden hebben een aantal vrijwilligers aangegeven hun taken te 
stoppen of te verminderen. Dit betekent ook dat er een behoorlijke noodzaak is om nieuwe 
vrijwilligers toe te voegen binnen diverse commissies.  
 
Toen wij twee jaar geleden op zijn gestaan als bestuur was er ook een hoge noodzaak en 
momenteel is er een risico dat diezelfde noodzaak weer ontstaat. Er zijn nog een heleboel 
onzekerheden, waar we nu nog niet te veel uitspraak over willen doen. Echter willen we wel 
vragen aan onze leden, oud-leden en ouders/verzorgers van leden om zich aan te bieden als 
vrijwilliger. We hebben diverse taken en mogelijkheden waarbij er veel vrijheid is om te 
bepalen hoeveel tijd je wil of kunt besteden aan de taken.  
 
We hebben bij Leef, die hier ook aanwezig zijn, gesprekken om samen met hen een visie op 
te schrijven voor onze club zodat we nog vele jaren een heleboel handbal plezier kunnen 
hebben. Om dit handbal plezier te kunnen bieden, hebben we mensen nodig die samen de 
club ondersteunen.  
 
Ilse en Rick (penningmeester) geven aan te zullen stoppen met bestuursfunctie. 
 

- Joep:  
Zoeken naar vrijwilligers moet meer door het bestuur gebeuren. En ook jaargesprekken 
voeren met vrijwilligers hoe lang ze dit nog denken te doen enz. 
 
Formulieren nogmaals uitdelen voor openstaande vacatures bij commissies met 
functieomschrijvingen enz. 
 
10. Beker van Kees 
Kim v/d Heuvel neemt het woord en draagt de beker van Kees over aan Marie-Annette 
Philipsen.  
 
11. Jubilarissen 
12,5 jaar lid zijn: 

● Marlie Bankers 
● Wendy van Berlo 
● Naomi van Kessel  

 
Allemaal gefeliciteerd met het jubileum. 
 
12. Rondvraag 
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Vragen over betrokkenheid van coaches bij indelen van teams, afgesproken dat coaches hier 
zelf actief op gaan sturen.  
 
13. Sluiting, 22:33 uur 
De vergadering wordt gesloten door Lennie en er is nog mogelijkheid voor een drankje. 
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